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ZÁPIS
z 17. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 10.09.2012

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 15
Omluveni : Ing. Vlastimil Kocanda, Mgr. Taťána Škarková
Přišli později : Ing. Miloslav Souček, PharmDr. Marie Strieglerová (příchod 16.07), Ing. 
František Šlapanský (příchod 16.09), Jiří Dvořáček

Zapisovatelka: Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu: Ing. Vladimír Lang, Josef Vybíral

Návrhová komise: Ing. Josef Blaha, Pavel Procházka, Rudolf Holátko, Josef Zpěvák 
    
    
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ  

17. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 15 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta – dnešní program je doplněn o dodatečný materiál – Rozpočtová opatření č. 26/2012 –
předkládá Ing. Jana Florianová, vedoucí finančního odboru, Dělnická ulice – rekonstrukce 
vodovodu – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města, Dělnická ulice – rekonstrukce 
komunikace po stavbě kanalizace – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Starosta - Jsou další připomínky k dnešnímu programu? Nejsou. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Příchod - PharmDr. Marie Strieglerová – nyní je počet zastupitelů – celkem 16.
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Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. Vladimír Lang, Josef Vybíral

     Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Josef Blaha, Pavel Procházka, Rudolf Holátko, 
Josef Zpěvák 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Příchod - Ing. František Šlapanský – nyní počet členů – celkem 17.

Starosta – k samotnému dnešnímu jednání. Z dnešního zasedání se z vážných osobních důvodů 
omluvil pan ředitel Kabelka, nebude tedy přítomen. Zároveň vítám na dnešním zasedání ředitelku ZŠ 
Ivančická, Mgr. Hodaňovou. Tímto jí předávám slovo. 
Mgr. Hodaňová – představuje sebe sama. Co se týká ZŠ Ivančická – prozatím se seznamuji 
s provozem, chodem školy. Peněz na ZŠ Ivančická je velmi málo a chybějí nám. Mezi pedagogickými 
zaměstnanci jsme měli přezaměstnanost. Bylo o 2 pracovníky více. Tito ukončili pracovní poměr
dohodou. Úsporná opatření – snažíme se šetřit, kde se dá – hodiny nerozdělujeme, opatření mezi 
správními zaměstnanci, dětí nám neubylo tak drasticky, jak jsme se domnívali, přišly nám také děti 
z okolních obcí. Rozjeli jsme nové internetové stránky školy, u kterých bych chtěla, aby měli rodiče a 
žáci možnost sledovat – plán výuky na týden, úkoly, program, známky,… Starosta – přeje hodně 
štěstí.   

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo město bere na vědomí vystoupení Mgr. Lenky Hodaňové, ředitelky ZŠ Ivančická.

2. Interpelace
Starosta – odpovídá na interpelace Ing. Josefa Blahy z minulého ZM : Restaurace U Blondýny – dopis 
je vypracován, je v intencích toho, že město Mor. Krumlov má v podstatě 3 možnosti řešení problému 
s restaurací Blondýna. Buď stávající nájemce přistoupí na cenu, která byla odsouhlasena v ZM na 
odkup za 6.000.000,- Kč, pokud nepřistoupí – v dopisu z právní kanceláře ze Znojma od JUDr. 
Husákové – musí být stávající nájemní smlouva upravena do platných legislativních norem a pokud na 
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toto stávající nájemci nepřistoupí, bude ze strany města smlouva dána k soudu – vypovězení 
stávajícího nájemce. V tomto znění nyní odchází dopis nájemcům. Pokud takto informace stačí –
pokud ne, prosím, abychom si připravili otázky a můžeme se o tom pobavit dál. 
Druhou věcí z interpelací byl pan Vybíral – upozorňoval na havarijní stav bývalé školy v Rakšicích. 
V materiálech je na to připravena odpověď, u SMM. Dále v Moravskokrumlovských novinách vyjde 
článek od pana Ing. Roháčka, ve kterém je spousta zavádějících informací, ale vzhledem k tomu, že 
pan Roháček trvá na tom, že tento jeho názor bude uveřejněn v podobě v jaké je, je nutno, abyste měli 
informaci o probíhajícím výběrovém řízení na koupaliště. Minulý týden ve čtvrtek, proběhlo otevírání 
obálek na zhotovitele – přihlásilo se 6 firem – cena, kterou tito možní zhotovitelé byla řečena veřejně, 
mohu Vám tyto ceny zde říci. Cena koupaliště zveřejněná ve věstníku je 33.258.402 Kč. Díky 
transparentnímu výběrovému řízení se nám podaří cenu snížit o více než o 1/3 na 20.500.000,- Kč. 
S ohledem na daňovou optimalizaci a v souladu s rozhodnutím RM, bude město fungovat jako běžný 
plátce DPH. V důsledku bude tedy stavební náklad pro město o tuto daň nižší, tzn. ušetříme 
4.500.000,- Kč. Firma, která podala tuto nabídku je zastoupena panem Veselým, konsorcium firem 
(jmenuje všechny zainteresované firmy). Zastupitelstvo města bude hlasovat o výsledku VŘ a o 
smlouvě se zhotovitelem. Ve chvíli, kdy bude ukončeno VŘ, dostanete k němu vy všechny materiály, 
které Vám předložíme. Čili, jakmile bude ukončeno výběrové řízení, všechny lhůty budou skončeny a 
my budeme moci hlasovat o smlouvě, bude svoláno zastupitelstvo. V této chvíli je řádně naplánováno 
na půlku října, může se stát, že proběhne v dřívějším termínu. Prosím, abyste s tímto počítali. 
Dnes se mi omluvila ze zasedání ZM Mgr. Škarková. Požádala, abych vznesl interpelaci, připomínku a 
to na to, že se na ni obrátili občané, kteří bydlí pod hradbami. Byli by rádi, aby město Mor. Krumlov a 
odbor dopravy zvážilo umístění zrcadla k vjezdu do tunelu – není vidět, kdo vyjíždí z tunelu. V této 
chvíli je to k bodu Interpelace vše. 
Ing. Mokrý – čte materiál Koordinace kulturních akcí – viz. Příloha č. 1. Starosta – ano, oslovila mě 
skupina lidí, kteří se rozhodli v Mor. Krumlově na základě zkušeností právě s tím rakšickým 
burčákobraním, udělat svoje vlastní slavnosti vína. První, co bylo na vlastním jednání, jsem jim řekl, 
ať se domluví s organizátory ze sdružení POSPOLU na tom, že již toto sdružení pořádá burčákobraní a 
ať tento vztah vyřeší. Vyřešeno to je tím, že tato akce má být 22.09.2012 a Vaše akce 13.10.2012. Ing. 
Mokrý – zajímavé, že nikdo slovo neztratil. Starosta – nevím s kým to projednávali, tyto věci nebudu 
organizovat do takových detailů. K tomu datu 22.09.2012 – ten den budou probíhat tyto akce : 
Memoriál Jana Branče - vozatajské závody pana Nesvačila v areálu Střelnice a uzavření sezóny na 
moravskokrumlovském zámku. Ano, město Moravský Krumlov se na tomto podílí. Neumím si 
představit, že bych komukoliv z řad krumlovských občanů odmítl podporu. Jestliže přijde skupina lidí, 
kteří mají zájem něco pořádat, udělají to slušnou formou, podají žádost na Radu města, RM to dělala 
tak, že takové akce podpořila. Rozumím tomu, co říkáš, vadí ti ten název. Nemyslím si, že by si tyto 
dvě akce konkurovaly, protože jestli má někdo rád burčák, má ho rád 22.09. i 13.10.. Tím, že u vás 
budou vystupovat dechovky, měla by na tuto akci přijít úplně jiná klientela než přijde na zámek. To je 
tak vše, co k tomu můžu v této chvíli říct. Pí. Kočí – na RM jsme si byli vědomi, když jsme toto 
moravskokrumlovské burčákobraní schvalovali, že vy máte svoji tradici, tu jsme vám v žádném 
případě nechtěli narušit. Šlo o iniciativu 3 mladých lidí. Říkali jsme si, že by to byla akce vhodná i na 
ukončení sezóny na zámku vč. Memoriálu J. Branče. Nebylo to rozhodně děláno s tím, že bychom vám 
chtěli něco ubírat na vaší tradici. A myslím si, že to vaši akci vůbec nepoškodí. Ing. Blaha – vrátil 
bych se k Blondýně – co tam bylo za právní nedostatky? Pí. Kočí – v původní smlouvě bylo, že 
smlouva je možná vypovědět pouze dohodou. Čili, když se s nájemníkem nedomluvíte, smlouva je 
platná. Oni tvrdí, že ta smlouva je nevypověditelná. Starosta – zhruba před měsícem jsme se na ZM 
bavili o této smlouvě. S tím, že se zastupitelstvo opíralo o stanovisko pana Šopáka, kterého jsme se 
ptali na jiné věci, než jsme se ptali JUDr. Husákové. ZM tehdy řeklo, udělejme ještě druhý posudek. 
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Šlo ale o jiné zadání než měl pan Šopák. Oslovil jsem právníka JUDr. Husákovou ze Znojma. Ta řekla, 
že tato smlouva je od počátku neplatná. Protože podle jejího právního názoru nesplňuje ty normy, 
které by splňovat měla. Navrhli jsme tedy řešení, tak aby bylo v souladu s právními normami. Vše vám 
mohu ukázat. Jen si nejsem jist, zda to mohu sdělit veřejně. Veškeré materiály jsou zastupitelům 
k dispozici k nahlédnutí. Ing. Blaha – termín vyhotovení zápisu. Minulý byl po měsíci, zda by s tím 
opravdu nešlo něco udělat. Starosta – opět vám sdělím, že pro to uděláme maximum.   

3. Kontrola úkolů rady a zastupitelstva města Moravský Krumlov - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov.

4. Zpráva o činnosti rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

Starosta – představuje materiál. 
 Usnesení z 34. schůze RM konané dne 06.08.2012

Ing. Blaha – RM schvaluje pořízení nových hodin na nám. T.G.M.. Na posledních ZM byly 
informace, že probíhá řešení škodní události? Starosta – tato škodní událost byla ukončena s tím, že 
pojišťovna řekla 18.000,- Kč. Hodiny budou pořízeny tak, aby byly do krumlovských vánoc. 
Místostarosta – bylo vyjednáno mimosoudní vyrovnání se SKANSKOU – polovinu by zaplatilo 
město, polovinu SKANSKA. Ing. Blaha – poslední bod - RM trvá na dodržení 24 měsíční dodržení 
záruční lhůty. Místostarosta – šlo o specifikaci smlouvy, jakým způsobem vyřešit původní návrh 
firmy. Nebyla tam žádná záruka. trvali jsme na tom, že záruku na toto dílo budeme uplatňovat. Z jejich 
strany padl návrh 1 měsíc. Smlouva je podepsaná s 24 měsíci. Starosta – do 28.09.2012 by tyto dvě 
ulice měli být hotovy. Místostarosta – mám k tomu i samostatný materiál. Na základě mé žádosti, 
jsme se byli s panem Kabelkou podívat na chodníky na K.H.Máchy v tom největším kopci. Jsou 
v katastrofálním stavu, proto jsme požádali o předběžnou nabídku firmu, která opravuje nyní chodník 
u Penny, aby nám chodník nacenily – kolik by to stálo toto opravit. Jde předběžně o 250.000,- Kč vč. 
DPH. Částečně se na tom bude podílet i firma DIS, která ty části chodníku poškodila. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.

Starosta – je třeba nejdříve projednat materiál č. 6 – Zápis z 16. schůze FV – 29.08.2012 a potom 
můžeme hlasovat o rozpočtových opatřeních v materiálu č. 5. 
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6. Zápis z 16. schůze finančního výboru konaného dne 29.08.2012 – předkládá Ing. Jaroslav 
Mokrý, předseda FV

Ing. Mokrý - Program jednání: 
1. Rozpočtová opatření č. 22 – 25/2012
2. Změna finanční spoluúčasti u veřejné finanční podpory
3. Informace o hospodaření města v roce 2012 – výběr sdílených daní a příjmy obce z titulu 

novely zákona o loteriích a jiných podobných hrách

Ad 1)
Finanční výbor byl seznámen s předloženými rozpočtovými opatřeními, byla podána doplňující 
vysvětlení k jednotlivým úpravám
Usnesení:
FV bere na vědomí provedená rozpočtové opatření č. 22/2012, 23/2012 a 25/2012 v předloženém 
znění a doporučuje ZM jejich schválení.
FV doporučuje ZM schválit rozpočtové opatření č. 24/2012 v předloženém znění.

Ad 2)
Členové finančního výboru diskutovali o možné úpravě výše spoluúčasti k dotacím v rámci veřejné 
finanční podpory.
Ing. Kocanda – komentoval zejména změnu pravidel u oblasti kultury – hlavním koordinátorem 
kulturních akcí ve městě by mělo být Městské kulturní středisko, z tohoto důvodu je vhodné přenést 
doporučující stanovisko pro Radu města z všeobecné komise pro VFP právě na MěKS, bude zajištěna 
systémovost v dané věci (odstraní se např. duplicita kulturních akcí v jeden den apod.)
Ing. Mokrý – MěKS ano za účelem pomoci, nikoliv znemožňování akcí; upozornil taktéž na snižující 
se úroveň řízení MěKS (viz např. negativní ohlasy na snížení rozsahu služeb knihovny v souvislosti 
s personální redukcí ).
Ke změně finanční spoluúčasti u VFP lze jen konstatovat, že současná praxe už je taková, že většina 
akcí dosáhne na podporu cca 50 % nákladů, ačkoli současně platné předpisy umožňují 75 % nákladů 
(vyjma sociální oblasti – specifická záležitost).
Pí Kocandová – je známo, že podporu jednotlivým akcím lze uskutečnit i mimo systém pravidel 
veřejné finanční podpory (viz tzv. mimořádné smlouvy)

Usnesení:
Finanční výbor navrhuje zachovat výši dotace u systému VFP v hodnotě 75 % nákladů projektu.
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0

Finanční výbor doporučuje přistoupit k přerozdělování VFP oborově (tj. oblast kultury – MěKS, oblast 
školství, oblast sportu) a opustit systém přerozdělování VFP jedním poradním orgánem rady města, tj. 
komise pro VFP.

Ad 3)
Finanční výbor projednal informaci o plnění rozpočtu města Moravský Krumlov v oblasti sdílených 
daní za období 1-7/2012. Z předloženého materiálu je zřejmé, že sdílené daně celkem dosahují 
procento plnění 67,6 % vůči schválnému rozpočtu (sledovanému období odpovídá procento v hodnotě 
58,3), vyšší plnění je ovlivněno zejména plněním u daně z příjmu právnických osob (vliv splatnosti 
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daně), naopak se nenaplňuje hlavní zdroj u sdílených daní tj. DPH (propad o 3,5 procentního bodu, což 
v reálných číslech představuje hodnotu 630 tis. Kč).
Finanční výbor byl seznámen také s příjmy obce v roce 2012 z titulu novely zákona č. 202/1990 Sb. o 
loteriích a jiných podobných hrách. Odhad MF ČR v této oblasti je pro město stanoven v částce 1 672 
tis. Kč, skutečnost k 31.7.2012 činila 499 tis. Kč, schválený rozpočet města kalkuluje s částkou ve výši 
554 tis. Kč.

Usnesení:
Finanční výbor bere na vědomí informaci o plnění sdílených daní rozpočtu města za období leden až 
červenec 2012.
Finanční výbor bere na vědomí informaci o plnění příjmů z titulu novely zákona o loteriích a jiných 
podobných hrách.

Starosta – rozpočtová opatření byla probrána, návrh k VFP byl vyslyšen, bude zaznamenán, RM se 
jím bude zabývat a následně předloží do ZM návrh řešení. Ing. Mokrý – FV navrhuje zachovat výši 
dotace u systému v hodnotě do 75 %. Chybí tam to do. 

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z 16. schůze Finančního výboru ze dne 29.08.2012. 

5. Rozpočtová opatření č. 22-25/2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města + 
dodatečný materiál – Rozpočtová opatření č. 26/2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Rozpočtové opatření č. 22/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č.22/2012
- příjmová část rozpočtu + 375,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 375,0 tis. Kč

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 22/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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Rozpočtové opatření č. 23/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 23/2012
- příjmová část rozpočtu + 106,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 106,0 tis. Kč

Ing. Blaha – nadstandard – 42.000,- Kč? Ing. Florianová – jde o reakci na dodatek č. 8 nebo 9. 
Tajemník – naplánovali jsme tam nějakou částku v rámci rozpočtu s tím, že se to upravovalo 
v průběhu doby. Potřebovali jsme linky na posílení spojů v ranních hodinách, je řešeno formou 
dodatku, jde o toto navýšení.  

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 23/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef,  ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 24/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 24/2012
- příjmová část rozpočtu + 750,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 750,0 tis. Kč

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 24/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef,  ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 0 

Rozpočtové opatření č. 25/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 25/2012
- příjmová část rozpočtu + 382,5 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 382,5 tis. Kč
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Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 25/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 0 

7. Projekt „Moravský Krumlov – napojení objektu zámečnictví na kanalizaci“ - předkládá Mgr. 
Zdeněk Juránek, místostarosta města

Místostarosta – představuje materiál. Ing. Blaha – s napojením se nepočítalo na začátku? 
Místostarosta – nebylo o tom uvažováno při přípravě projektu, v projektu to nebylo řešeno. Nikde 
v podkladech nebylo zaznamenáno, že tam taková kanalizace vede. Až se začalo stavět a připojovat a 
sběrač se opravoval, tak se přišlo na to, že tam ta přípojka je. Je to problém samotného sběrače a 
čistírny odpadních vod. Bylo předloženo několik nabídek. Tímto jsme se tedy dostali na zde 
předložených 500.000,- Kč bez (DPH). Ing. Blaha – kapacitně není navržen ten sběrač? 
Místostarosta – není koncipován na to, aby tam šly dešťové vody, za odlehčovací komorou by do 
toho jít neměly. Nejde jen o zámečnictví. Jsou tam dvě dešťové vpusti, které jsou na pozemku města. 
Kanalizace je porušená a v daném místě nefunguje. Zařadili jsme to do projektu Dyje II, získáme 
dotaci a uděláme pro to maximum. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města souhlasí s realizací stavby „Moravský Krumlov – napojení objektu 
zámečnictví na kanalizaci“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 - HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ 
Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 1 – Ing. Josef BLAHA
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8. Informace k možnosti bezplatného cestování ve městě u osob nad 70 let - předkládá Mgr. 
Zdeněk Juránek, místostarosta

Starosta – představuje materiál. Je potřeba se k tomuto bodu vyjádřit? Nevidím nikoho přihlášeného 
do diskuze, proto čtu návrh usnesení. 

Návrh usnesení :
ZM bere na vědomí informaci k možnosti bezplatného cestování ve městě u osob nad 70 let. 

9. Žádost o vybudování přístupové cesty ke hřbitovu - Zápis ze zasedání Osadního výboru Polánka 
- ze dne 31.07.2012 – předkládá David Čech, předseda Osadního výboru Polánka

Starosta – představuje materiál. Jde o žádost vybudovat cenu ke hřbitovu. Dále občany Polánky byla 
opravena márnice na místním hřbitově. Místostarosta – cesta je realizována. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí žádost o vybudování přístupové cesty ke hřbitovu v Polánce ze dne 
31.07.2012.

10. Zápis ze zasedání Osadního výboru Rokytná ze dne 08.08.2012 – předkládá Ing. Lenka 
Dobešová, předsedkyně Osadního výboru Rokytná

Starosta – čte materiál a vysvětluje jednotlivé body - šlo o seznámení obyvatel s možnou výstavbou 
kanalizace v roce 2013, výstavba hřiště – do rozpočtu na příští rok – částka z Městských lesů, 
Leopoldovská zábava, žádost o přistavení popelnice, sběrné nádoby – zamítnuto samotným výborem. 

Návrh usnesení :
ZM bere na vědomí zápis z jednání Osadního výboru Rokytná ze dne 08.08.2012.

11. Zápis z jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání Zastupitelstva města Mor. Krumlov –
předkládá Irena Kočí, předsedkyně výboru

Pí. Kočí – představuje materiál. Jen doplním pana Mokrého – jde o rozdělení VFP. Navrhovala jsem, 
že by se tímto výbor měl zabývat. Posoudit jednotlivé akce. Paní Mgr. Marková nás informovala, že 
hodnotíte každou dotaci tak, jak je ten projekt napsán Poukazovala jsem na to, že někteří mohou 
dostávat dotace pořád dokola a na některé se nedostane. Čili, je posuzovaná kvalita projektu. Příští 
zasedání bude 11/12 před zasedáním ZM. Hodláme si pozvat oba ředitele ZŠ, aby nám představili vizi 
do budoucna. Jak vidíte z materiálů, počet dětí na základních školách neustále klesá. U MŠ se to lepší, 
ale u tak velkého objektu jako je ZŠ Ivančická se bude muset něco podniknout, toho prostoru je tam 
hodně a náklady jsou obrovské. Měli bychom se tím zabývat. 

Usnesení : 
Výbor předkládá ZM ke schválení „Organizační a jednací řád Výboru pro výchovu a vzdělávání 
Zastupitelstva města Moravský Krumlov“.
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Výbor doporučuje ZM zachování současného provozování školních jídelen. Starosta – vedení města 
oslovila firma Eurest, která měla zájem o provozování školních jídelen. Stravování ale zůstane stejné, 
dle zavedených pravidel. 

Návrh usnesení : 
ZM bere na vědomí zápis z jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ze dne 28.08.2012.

ZM schvaluje organizační a jednací řád Výboru pro výchovu a vzdělávání v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 0 

12. SPRÁVA MAJETKU MĚSTA – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

1.Pozemky
2. Interpelace p. Vybírala 

a) žadatel

Starosta – žadatel žádá o prodej pozemků, které udržuje a nachází se vedle pozemků v jeho 
vlastnictví. Jedná se o pozemky par.č. 3688/2 – ost. plocha o  výměře 85 m2 a par.č.č 3688/3 – ost. 
plocha o výměře 128 m2 v k.ú. Moravský Krumlov vedené na LV 10001. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu města prodat pozemky po předložení znaleckého posudku, který stanoví cenu obvyklou. 
Znalecký posudek č. 2102, který vypracoval Ing. Jelínek stanovil cenu obvyklou za pozemky ve výši 
10.000,- Kč – tj. 46,95 Kč/ m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků par.č. 3688/2 – ost. plocha o výměře 85 m2 a 
par.č. 3688/3 – ost. plocha o výměře 128 m2 v k.ú. Mor. Krumlov vedené na LV 10001 za cenu 
10.000,- Kč – tj. 46,95 Kč/m2, žadateli a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku 
města a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef
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Proti: 0

      Zdrželi se: 0 

3. Interpelace p. Vybírala - stav budovy č.p. 1186 

Starosta - K podnětu zastupitele p. Vybírala interpelovaného na 16. zasedání zastupitelstva města 
předkládáme zprávu o stavu budovy školy v Rakšicích č.p. 1186. Podrobnou kontrolu objektu za 
přítomnosti místostarosty města jsme provedli v pondělí dne 27.8.2012. Bylo zjištěno, že budova je 
řádně zabezpečena proti vniknutí cizích osob, veškeré okenní otvory jsou uzavřeny, vyjma okna 
v prostoru koupelny vyloženého pro provětrání. Nebylo zjištěno žádné zatékání do objektu, krov a 
krytina střechy jsou v pořádku, u jednoho z komínů chybí 3 kusy krytiny bobrovky. Vodovodní  
potrubí a topný systém je vypuštěn z důvodu neužívání a zabezpečení proto zamrznutí v zimním
období. Pro potřebu dosahu el. energie je objekt napojen na distribuční síť E.ON a opatřen 
elektroměrem se sazbou C 02. Prostor zahrady slouží SMM pro účely skladování stavebního materiálu. 
Objekt je spravován pouze v režimu nutných oprav omezujících jeho degradaci a znehodnocení. Větší 
investice do objektu bez rozhodnutí o jeho dalším využití neplánujeme. 
K připomínce ohledně příjmu z pronájmu tohoto objektu minulých dvou letech je nutné si uvědomit, 
že pro hospodaření s bytovým fondem a nebytovými prostorami v rámci jejich správy není rozhodující 
příjmová část jednotlivých nemovitostí, nýbrž stavební stav a potřeba prostředků na údržbu a 
modernizaci z hlediska využitelnosti a provozu spravovaných objektů.

Pan Vybíral – když jsem četl zápis, asi mluvíme každý o jiné škole. Na důkaz jsem přinesl fotky, 
abych mohl srovnat popis pana Kabelky se skutečným stavem školy. Rád bych fotky okomentoval. 
Dále představuje jednotlivé fotky – dle pana Kabelky – budova je řádně zabezpečena proti vniknutí 
druhých osob, dle fotky – zámek rozbitý, zabezpečení jen laťkami. Dále – nebylo zjištěno žádné 
zatékání do objektu a krov, krytiny střechy jsou v pořádku – dle fotek z různých stran – rozpadené, 
velké díry. Pokud do té budovy nezatéká, tak já jsem již čínský bůh. Uvnitř, vše zarostlé - krovy jsou 
děravé, komín – cihly padají na souseda pana Kleibla, tašky ze předu strhané, svody, krovy jsou 
z pohledu ze spodu děravé. Starosta – dnes by tam měli dle pana Kabelky nastoupit pánové, kteří 
budou opravovat to, co je v nepořádku. Fotodokumentaci předám panu Kabelkovi k posouzení. Pan 
Vybíral – navrhuji usnesení: 

ZM ukládá SMM zabezpečit opravu střechy, komínů, svodů a zabezpečení ochrany objektu 
budovy školy v Rakšicích č.p. 1186, aby nedocházelo k devastaci objektu a ohrožování občanů.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 0 
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Pí. Kočí – nevíme, co s budovou dělat – opravit, zakonzervovat a opravit, až rozhodneme, co s tou 
budovou budeme dělat. 

K minule schválenému materiálu – na minulém ZM jsme schválili prodej části pozemků na 
vybudování domku pro potřeby Výchovného ústavu. V usnesení bylo schváleno – zastupitelstvo města 
schvaluje prodej do vlastnictví Výchovného ústavu – je to chyba. Musíme schválit ve znění – nově 
vzniklé pozemky do vlastnictví České republiky příslušnou hospodařit s majetkem…a tak dále. Cena 
zůstává stejná. Mgr. Košíček – vše zůstává stejné, jen tím, že jsme organizace řízená Ministerstvem 
školství, tak nemůže hlavička začínat jakoby na Výchovný ústav, ale musí to být na Českou republiku. 
Jde o formální opravu, kterou našli právníci. 

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města revokuje své usnesení č. 17/2012 přijaté na 16. zasedání ZM konaném dne 
30.07.2012, bod 1.31 a to v plném znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 0 

ZM schvaluje prodej části pozemků, které vznikly oddělením dle geomet. plánu č. 2452-
116/2012, který vyhotovil Ing. Pexa, a to par.č. 646/21 o výměře 1050 m2 z původního par.č. 
646/21 o výměře 1246 m2 a nově vzniklého pozemku parc.č. 645/3 o výměře 377 m2, který vznikl 
z pozemku par.č. 645/2 o celkové výměře 889 m2. Město Moravský Krumlov prodává nově 
vzniklé pozemky do vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem ČR 
Výchovnému ústavu, dětskému domovu se školou, střední škole, základní škole a školní jídelně, 
Mor. Krumlov, Nádražní 698, Moravský Krumlov za dohodnutou cenu 480.320,- Kč a převod 
majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem kupní 
smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, 
Bc., Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 4 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila, VYBÍRAL Josef
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Starosta – odpověď na otázku na stav jednání o sportovní hale. Mgr. Košíček – je vypracován 
projekt té akce. Dnešním dnem je vyhotoveno stavební povolení na tuto investiční akci. Právníci 
Ministerstva školství rozporují znění smluv – délku odcvičení – nejde pronajímat na dobu delší než 8 
let. Přesně definovat odkdy, dokdy budeme pronajímat – za 8 let od dvou do čtyř cvičení – je to 
komplikované takto dopředu určit na tolik let, jak to bude. Pokud bude vykomunikováno a vyvěšeno 
dnes, bude sňato 20.10.2012, zádrhelem je jednání s ministerstvem. 

13. KORESPONDENCE – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ

a) Poděkování za schválení žádosti o poskytnutí mim.dotace na elektrický vozík – příjemkyně 
mim. dotace

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí poděkování za schválení žádosti o poskytnutí mimořádné 
dotace na elektrický vozík. 

14. RŮZNÉ - předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ

Starosta – prosím, abyste si vzali materiály, které vám byly zaslány dodatečně během doby. 

Dodatečný materiál – Dělnická ulice – rekonstrukce vodovodu – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, 
místostarosta města

Místostarosta – představuje materiál. RM se rozhodla v této věci postupovat kontinuálně. Ceny 
vysoutěžila, schválila celoplošnou opravu. Bude i odbočka pro kanalizaci pro sběrný dvůr, který se 
chystáme rekonstruovat, abychom poté nemuseli novou komunikaci znovu rozkopávat. Nemyslet 
pouze na to - zapravit pouze komunikace po té rýze – ideálem je opravit celé. Je dobře, že jsme se 
takto rozhodli. Chceme takto postupovat i na ulici K.H.Máchy. Pan Procházka – ten vodovod se 
začne dělat kdy? Místostarosta – opravit komunikaci, za 2 roky, když se podaří získat dotaci, tak 
opravit sběrný dvůr, vodovod opravit nyní. Pokud opravu vodovodu ZM schválí, RM již vyhlásila 
VŘ. Realizace by proběhla koncem září, začátkem října. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje investiční akci města – „Rekonstrukce vodovodu na Dělnické 
ulici“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – BLAHA Josef Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 0 
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Zastupitelstvo města pověřuje RM komplexní administrací projektu „Rekonstrukce vodovodu 
na Dělnické ulici“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ 
Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 – BLAHA Josef Ing.

      Zdrželi se: 0 

Dodatečný materiál – Dělnická ulice – rekonstrukce komunikace po stavbě kanalizace – předkládá 
Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Místostarosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o rozhodnutí RM ve věci rekonstrukce 
komunikace na Dělnické ulici.

Dodatečný materiál - Rozpočtová opatření č. 26/2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města
Rozpočtové opatření č. 26/2012
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 26/2012
- přesuny ve výdajové části rozpočtu

Návrh usnesení :
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 26/2012 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., POLÁCHOVÁ 
Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0

      Zdrželi se: 2 – BLAHA Josef Ing., VYBÍRAL Josef



17. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 10.09.2012

15

15. DISKUZE
Ing. Blaha – investiční záměr rekonstrukce vodovodu na Dělnické ulici – položkový rozpočet – bez 
cen? Místostarosta – jde o položkový rozpočet, který šel do soutěže. Toto je vyvěšeno na 
internetových stránkách. Předpokládané ceny jsou 400.000,- Kč, je vyvěšeno bez cen. Ing. Mokrý –
taky vyvěšovat nějakou představu o ceně, každý se do toho vleze. Soutěž je o tom, kdo to udělá za 
nejnižší cenu. Taková soutěž, kde jsou uvedeny ceny, je všechno falešné.

16. USNESENÍ
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl(a) : Ing. Josef Blaha

17. ZÁVĚR
Starosta - Příští termín ZM je 15.10.2012, možná dříve – pokud bude ukončeno VŘ na zhotovitele 
prací na koupaliště, z důvodu schválení smluv na koupaliště. Další zasedání ZM nebude 19.11.2012 
z mých osobních vážných důvodů, ale proběhne 12.11.2012. 

Pan starosta ukončil zasedání Zastupitelstva města v 17.28 hodin.

Zapisovatelka :
…………………………………..
           Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
           Ing. Vladimír Lang          

                                                             …………………………………..  
    Josef Vybíral         

V Moravském Krumlově, dne 16.09.2012

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek               Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                 starosta města Moravský Krumlov 
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